
Edasiside	  projektijuhile	  (õppelajuhataja):	  
Küsimus	  õpetajatele:	  Mida	  ma	  saan	  tulevikus	  teha	  teisiti,	  et	  info	  
effektiivsemalt	  liiguks.	  
	  
I	  rühma	  õpetaja	  
Ma	  arvan,	  et	  nõupidamised	  ja	  koosolekud	  –	  need	  peaks	  olema	  selliste	  
projektide	  raames	  kohustuslikud.	  Mina	  ise	  ka	  arvasin,	  et	  need	  on	  
pigem	  projektijuhile	  kui	  meile.	  	  	  
	  
II	  rühma	  õpetaja	  
Ma	  arvan,	  et	  koosolekud	  peaksid	  olema	  kõigile	  koos.	  See,	  et	  iga	  
rühma	  omaette	  koosolekut	  teeb,	  sellest	  ei	  piisa.	  Tekibki	  info	  puudus.	  
Et	  kuidas	  teistel	  läheb,	  miks	  nad	  nii	  kaua	  tehnikat	  kinni	  hoiavad	  jne.	  
Kui	  oleks	  üks	  suur	  ühine	  koosolek	  –	  siis	  oleks	  selliseid	  küsimusi	  
vähem.	  Mõtlema	  peab,	  et	  mis	  ajal	  see	  peaks	  olema.	  Et	  kõik	  saaksid	  
osaleda.	  
	  
III	  rühma	  õpetaja	  
Meil	  võiks	  olla	  toimiv	  siseveeb!	  Siis	  saaks	  sinna	  tekitada	  mingi	  
ühisdokumendi.	  GoogleDocs	  on	  ka	  mõeldav	  –	  saaks	  jälgida	  infot	  ja	  ka	  
ise	  sinna	  olulist	  teavet	  lisada.	  	  
	  
IV	  rühma	  õpetaja	  
Ma	  arvan,	  et	  võiks	  olla	  nii,	  sa	  oled	  mingitel	  kindlatel	  aegadel	  oma	  
kabinetis.	  Nt	  13-‐15ni	  ja	  siis	  igaüks	  paneb	  aja	  kinni,	  kes	  tahab	  tulla	  
rääkima	  ja	  küsima	  ja	  arutama.	  	  
	  
Oluline	  muudatus,	  mille	  projektijuht	  valis	  ning	  mida	  kasutama	  
hakkas	  -‐	  oli	  vastuvõtuajad!	  


